

**No. 5577**

---

**SOMALIA**

**Declaration of acceptance of the obligations contained in the  
Charter of the United Nations. Mogadiscio, 11 February  
1961**

*Official text: English.*

*Registered ex officio on 23 February 1961.*

---

**SOMALIE**

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la  
Charte des Nations Unies. Mogadiscio, 11 février 1961**

*Texte officiel anglais.*

*Enregistrée d'office le 23 février 1961.*

No. 5577. SOMALIA : DECLARATION<sup>1</sup> OF ACCEPTANCE OF THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF THE UNITED NATIONS. MOGADISCIO, 11 FEBRUARY 1961

---

IL PRESIDENTE DELLA REPUBBLICA SOMALA<sup>2</sup>

— 41.111 —

Mogadiscio, 11 February 1961

Sir,

With reference to Your letters OR 210 (1) of 7 October 1960 and OR 210 (1) dated 26 January 1961, I have the honour to refer to my telegram dated 1 July 1960, submitting the application of the Republic of Somalia for admission to membership in the United Nations.

For the purpose of deposit with the Secretary-General I have the honour to confirm by the present instrument the declaration contained in the aforementioned telegram; that the Somalia Republic accepts the obligations contained in the Charter of the United Nations.

Accept, Sir, the assurance of my highest consideration.

(Signed) Aden Abdulla OSMAN

His Excellency Dag Hammarskjöld  
Secretary General  
United Nations  
New York

---

<sup>1</sup> Presented to the Secretary-General of the United Nations on 23 February 1961. By resolution 1479 (XV) adopted by the General Assembly at its 864th plenary meeting, on 20 September 1960, Somalia was admitted to membership in the United Nations.

<sup>2</sup> The President of the Republic of Somalia.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

N° 5577. SOMALIE : DÉCLARATION<sup>1</sup> D'ACCEPTATION  
DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE  
DES NATIONS UNIES. MOGADISCIO, 11 FÉVRIER 1961

---

LE PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE DE SOMALIE

— 41.111 —

Mogadiscio, le 11 février 1961

Monsieur le Secrétaire général,

En réponse à vos lettres OR 210 (1) du 7 octobre 1960 et OR 210 (1) du 26 janvier 1961, et comme suite à mon télégramme du 1<sup>er</sup> juillet 1960 contenant la demande d'admission de la République de Somalie à l'Organisation des Nations Unies, j'ai l'honneur de porter à votre connaissance ce qui suit.

Je tiens à confirmer par les présentes, aux fins de dépôt auprès du Secrétaire général, la déclaration contenue dans le télégramme susmentionné, à savoir que la République de Somalie accepte les obligations de la Charte des Nations Unies.

Veillez agréer, etc.

(Signé) Aden Abdulla OSMAN

Son Excellence Monsieur Dag Hammarskjöld  
Secrétaire général  
Organisation des Nations Unies  
New-York

---

<sup>1</sup> Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 23 février 1961. La Somalie a été admise dans l'Organisation des Nations Unies aux termes de la résolution 1479 (XV), adoptée par l'Assemblée générale à sa 864<sup>e</sup> séance plénière tenue le 20 septembre 1960.